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内容概要

　　2010年，自主命题的省市仍为16个，这些省市结合本地实际制定了考试说明或考试大纲的补充说
明并据此命制高考试题，虽然各省市自主命制的高考试题题型、题量不尽相同，各题赋分及整卷风格
有差异，但考查内容均不超出考试大纲的规定范围。
从这个意义上说，考生不仅要熟悉本地的高考试题，也应了解其他地区采用的高考试题。
基于此，我们将2010年夏季高考全部试题汇编成书，并邀请全国各地高考命题研究专家、特高级教师
编写答案详解、试题评价及使用指导，以使《天利38套·2010全国各省市高考试题汇编全解真题：英
语（2011高考必备）》更具参考和使用价值。
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章节摘录

　　Along the river banks of the Amazon and the 0rinoco there lives a bird that swims before itcan flv.fties like a
fat chicken，eats green leaves，has the stomach of a cow and has claws（爪）onits wings when young.They build
their homes about 4.6 m above the river，an important feature（特征）for the safety of the young.It is called the
hoatziru　　In appearance，the birds of both sexes look very much alike with brown on the back andcream and
red or the underside.The head is small，with a large set of feathers on the top.brightred，eves and bloc skin its
nearest relatives are the cornmon birds，cuckoos.Its most strikingfeature.though.is onlv found in the young.
　Babv boatzins have a claw oil the leading edge of each wing and another at 1he end of eachwing tip Using 1hose
four claws.together with the beak（喙）.they call climb about in thebushes.looking very much like primitive birds
must have done When the young hoatzins have1earned to f1Y.they lose their claws.
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编辑推荐

　　《天利38套·2010全国各省市高考试题汇编全解真题：英语（2011高考必备）》2010年全部高考
真题专家详解答案。
编校质量上乘，名师状元审读。
开卷统计全国教辅畅销书，排行榜前列。
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